
 

 

Vragen vragenhalfuur Raadsvergadering 4 juli 2024 

 

Onderwerp: handhaving Bosweg 17A Hoogersmilde 

 

Geacht college,  

Tijdens de raadsvergadering van 30 mei jongstleden hebben wij als VVD fractie in het 
vragenhalfuur vragen gesteld over bosweg 17A te Hoogersmilde. 

Inmiddels hebben ons signalen bereikt dat ondertussen een 15 tal chalets op het bewuste park  

bewoond is en in gebruik is bij arbeidsmigranten. Bij de beantwoording van de door ons gestelde 
vragen op 30 mei heeft wethouder Schipper uitdrukkelijk aan ons beloofd dat van bewoning op 
het park geen sprake kan zijn. Noch door reguliere bewoning, noch door arbeidsmigranten, noch 
door asielzoekers. 

De bestemming laat dat niet toe. 

Ook heeft de wethouder op 30 mei toegezegd te zullen gaan handhaven bij overtreding. 

Dan de vragen. 

1. Heeft het College net als wij ook geconstateerd dat er in een 15 tal chalets arbeidsmigranten  

verblijven? 

2. Kan de portefeuillehouder aangeven of de handhaving reeds is opgepakt en zo ja op welke  

wijze? 

3. Is het College zich bewust van de impact op het dorp Hoogersmilde en op de recreatiesector  

in en in de omgeving van Hoogersmilde? 

4. Op welke termijn denkt de portefeuillehouder door middel van handhaving het park terug  

gebracht te hebben tot datgene waar het de bestemming voor heeft? 

5. Heeft de portefeuillehouder misschien nog andere meldingen over de stand van zaken op het  

park? 

Tot zover de vragen. 

H. de Weerd 

Raadslid VVD-Midden-Drenthe.  


